
2018新赋能·新生态·创共赢暨第一届全球化资产配置峰会

尊敬的  先生/女士，您好！

您好！您关注的《2018新赋能·新生态·创共赢暨第一届全球化资产配置峰会》将于2018年07月在上海召开。

会议内容

经济全球化发展的大背景下，人民币持续贬值及较低的海外贷款利率的情况越来越明显，同时，过去30年中国的家

族财富经历了爆发式的增长，如今中国的第一代财富拥有者正对财富以及财富与家族的关系展开更加深入的思考和

探索。在这样的趋势下，理财师的价值愈发凸显，市场对专业人士的渴求愈发强烈，财富管理专业化已呈燎原之

势，资产配置全球化势不可挡。 

在此背景下，由e代理主办的“第一届全球化资产配置峰会”将于2018年7月在上海隆重召开，大会以“新赋能·新生

态&middot;创共赢”为主题，邀请股神巴菲特之孙Howard Warren Buffet、香港上市公司商会主席梁伯韬、著名

经济学家金刻羽、罗斯柴尔德公司首席执行官Lynn Rothschild、知名创投机构等20+重量级领袖发言嘉

宾，500+金融行业精英参会，共同探讨高净值人群的资产配置全球化之路。 

Introduction of activities：

Following a successful merger into global economy, China is embracing a second wave of globalization:

to invest globally. Chinese HNW, UHNW and even higher end middle class families and individuals are

eagerly looking for new wealth management solutions, especially outbound opportunities, which enable

them to diversify investment portfolio, to hedge risk and to take a ride on booming foreign business.

Private placement, family trust, Reits and many other kinds of investment are being introduced to Chinese

new wealth. They are increasingly aware of the urgent needs and various challenges they face in relation

to manage investment globally and the transfer of their personal wealth to the next generation. This

inevitable trend present significant opportunities and challenges for wealth managers and professional

services firms.



As a professional platform for overseas wealth management, eBroker provides not only a bridge for both

demands and supplies, but also a great deal of know-how into this business. The 1st Global Asset

Allocation Summit will be held by eBroker in Shanghai this July. To empowering Chinese wealth managers

and professional services firms so to create a multi-win eco system, this summit is focusing on a path to

global asset allocation for Chinese investors. Over 20 guest speakers, including Howard Warren Buffet

(the Grandson of “the Buffet”), Francis Leung (Father of Red Chips, President of CVC of Great China),

renowned Economist Ms. Jin Keyu, Lynn Rothschild (CEO of Rothschild & Co), and leaders from top-tier

Venture Capitals will be invited to join this discussion with over 500 financial elite.

会议门票

早鸟票：￥1999                含茶歇及酒店内午餐安排

普通观众票：￥2999        含茶歇及酒店内午餐安排

VIP观众票：￥3999         安排嘉宾席位，含有茶歇及酒店内午餐安排

VVIP参会票：￥9999       安排嘉宾席位，含有茶歇及酒店内午餐安排。 会后与参会嘉宾一同参加答谢晚宴。

此致!

活动家 

成都云数海量智能科技有限公司 

2018年5月25日


